
 
 

Referat Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 19.06.2025 kl. 17.15-18.25 på Skyttegården 

Spisning fra kl. 18.30 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter:  

Agnete Nørskov Nielsen, Ani Maj Andersen, Anja Koch, Dorte Johannsen, Jesper 

Madsen-Østerbye, Martin Helt Brunsgaard, Ulrik Jacob Juel Kristensen og Mette 

Engesgaard (suppleant) 

Elevrådsrepræsentanter: 

Tobias Johannsen, 8.C og Anne-Sofie Bargisen Tastesen, 9.X 

Personalerepræsentanter:  

Lotte Simonsen og Lena Bonde Thiellesen. 

Ledelsesrepræsentanter:  

Andrea Petersen Mastrup, Jesper Stærk Jakobsen og Søren Ernst Lüdeking. 

Referent: 

Jesper Stærk Jakobsen 

Ordstyrer: 

Martin Helt Brunsgaard. 

Afbud: 

 

Forkortelser:  

I (information), D (drøftelse), T (tilsyn), B (beslutning). 

 

  



 
 

Dagsorden 

1. 17:15-17:20  Velkomst og dagsorden (I)  

 

2. 17:20-17:30  Elevråd (I) 

Formål:  

Bestyrelsen får indsigt i elevrådets arbejde. Elevrepræsentanterne er bindeled mellem 

bestyrelsen og elevrådet. 

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

• Elevrådets arbejde. 

• Valg af legepladsleverandør 

Referat: 

Elevrådet har holdt afslutning med bowling.  

Skolebestyrelsen fik fremlagt det legepladstilbud der er valgt. Der har været 5. 

bud på opgaven. Det valgte tilbud er officielt fra mandag d. 23/09. 2025.  

Bilag: 

 

3. 17:30-17:45 Økonomi (T) 

Formål: 

• Bestyrelsen skal have indblik i skolens økonomi. 

Skolebestyrelsen skal: 

• Have en status på økonomien 

o Kort budgetopfølgning 31.05.2025 

o Prioritering af engangsinvesteringer 

Referat: 

Skolen forventer at skolen kommer ud med et mindreforbrug på ca. 4%. Der 

er planlagt ansættelser af to trivselsmedarbejdere til næste skoleår. Der afsat 

penge til engangsinvesteringer.  



 
 

Skoleleder gennemgik de planlagte engangsinvesteringer. Elevrådet ønsker 

sofaer i kantinen eller foyeren med høj ryg som kan bruges til gruppearbejde.  

Skolebestyrelsen, kommenterer at hvis der afsættes flere penge til legeplads, 

at de så ønsker at der prioriteres ting der er målrettet udskolingen. Der bliver 

også nævnt at der kunne overvejes overdækning til cykelparkering på begge 

matrikler. Der ønskes også at der prioriteres forbedringer af toiletforholdene. 

Skolebestyrelsen er tilfredse med at kommunen er bevilliget asfalt til 

skolegården på tøndervej.    

  

 

  

Bilag: 

3.1 Økonomirapport 31.05.2025 (bilag følger) 

3.2 Noter til økonomirapport 31.05.2025 (bilag følger) 

3.3 Budget 2025 skolebestyrelsen med forventet resultat (bilag følger) 

 

4. 17.45-17.55 Lektiepolitik (rammebeskrivelse) (D) 

Formål: 

• At vedtage lektiepolitikken 

Skolebestyrelsen skal: 

• Vedtage lektiepolitikken, så den kan træde i kraft fra det kommende skoleår. 

Referat: 

Der er kommet få rettelser til siden sidst punktet har været på 

skolebestyrelsesmødet. Lektiepolitikken er godkendt.  

Bilag: 

4.1 UDKAST lektiepolitik 

 

5. 17:55-18:05 Formandens punkt (I) 

Skolebestyrelsen skal: 

• Vedtage mødekalenderen: 



 
 

o 18.08.2025 

o 16.09.2025 

o 22.10.2025 

o 20.11.2025 

o 19.01.2026 

o 17.02.2026 

o 18.03.2026 

o 16.04.2026 

o 11.05.2026 

o 09.06.2026 

• Orienteres om næste års arbejde med kostpolitik: Aabenraa Kommune 

Temahandleplan for kost 2025-2027 

Referat 

Mødekalenderen er godkendt. 

Skolebestyrelsen vil det kommende år skulle arbejde med at skabe en 

inddragende proces omkring kostpolitik.  

Det forventes at skolebestyrelsen vil skulle give høringssvar til den kommende 

skolestrategi som skal vedtages inden årets udgang. Skolelederne er inddraget 

i processen omkring udarbejdelsen af et oplæg til det politiske udvalg.  

 

6. 18:05-18:15 Skolens hverdag (I)  

Skolebestyrelsen skal: 

Informeres om: 

• Skoleårets planlægning 

o Nyansættelser 

• Skolemadordning 

https://aabenraa.dk/media/ssfpwzps/temahandleplan-for-kost-2025-2027.pdf
https://aabenraa.dk/media/ssfpwzps/temahandleplan-for-kost-2025-2027.pdf


 
 

Referat: 

Skoleårets planlægning er ved at være på plads.  

Der er til kommende skoleår ansat en skolepædagog til 0. klasse. Der er ansat 1 pædagog 

og en pædagogisk medhjælper til SFO’en.  

Der bliver opslået to stillinger som trivselsmedarbejdere. En pædagog og en lærer.  

Stillingsopslaget til afdelingsleder er online. Der afholdes ansættelsesproces i løbet af 

august.  

Skolen har fået tildelt en skolemadordning som en treårig forsøgsordning. Madens skal 

laves selv. Der skal laves investeringer i inventar, og der skal ansættes 2 medarbejdere til 

at varetage ordningen i samarbejde med det øvrige køkkenpersonale. Alt økonomi er 

finansieret af forsøget. Udover den praktiske planlægning skal der også laves en proces 

omkring det pædagogiske omkring måltidet. Ordningen er udelukkende for indskolingen i 

almen. 

 

7. 18:15-18:20 Evt. 

Bestyrelsen takker de afgående bestyrelsesmedlemmer og de to 

elevrådsrepræsentanter for deres arbejde i bestyrelsen.  

8. 18:20-18:25 Oplæsning af referat (B) 

 


